

中信证券股份有限公司 关于浙江臻镱科技股份有限公司 2022年度持续督导跟踪报告

中信证券股份有限公司(以下简称“中信证券”或“保荐机构”)作为浙江臻镱科技股份有限公司(以下简称“臻镱科技”)2022年度持续督导跟踪报告...

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

一、重大风险提示 (Major Risks)
(一) 核心竞争力不足的风险
(二) 经营业绩仍相对偏小的风险
(三) 客户集中度较高的风险

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

中信证券股份有限公司 关于浙江臻镱科技股份有限公司 2022年度持续督导工作现场检查报告

根据《上市公司证券发行注册管理办法》(以下简称“注册办法”)、《上市公司持续督导工作指引》等法律法规...

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

中国海洋石油有限公司关于召开 2022年度股东大会的通知

本公司董事会及全体董事保证公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

新疆天业股份有限公司 关于收购天辰化工有限公司 100%股权的关联交易进展公告

本公司董事会及全体董事保证公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

成都纵横自动化技术股份有限公司 2022年度股东大会决议公告

本公司董事会及全体董事保证公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

Table with 2 columns: 股东类型 (Shareholder Type) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

(一) 审议及重大事项、应回避5%以下股东的表决情况
(二) 审议及重大事项、应回避5%以下股东的表决情况

Table with 2 columns: 股东类型 (Shareholder Type) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

成都纵横自动化技术股份有限公司 关于召开 2023年第一次临时股东大会的通知

本公司董事会及全体董事保证公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

Table with 2 columns: 股东类型 (Shareholder Type) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

一、会议基本情况
(一) 会议名称及届次
(二) 会议日期、时间、地点

Table with 2 columns: 股东类型 (Shareholder Type) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

二、会议出席情况
(一) 出席本次会议的股东及持股比例
(二) 出席本次会议的股东及持股比例

Table with 2 columns: 股东类型 (Shareholder Type) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

三、会议审议事项
(一) 审议《关于修改公司章程的议案》
(二) 审议《关于修改公司内部控制制度的议案》

Table with 2 columns: 股东类型 (Shareholder Type) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

四、会议结论
本次会议审议通过了《关于修改公司章程的议案》、《关于修改公司内部控制制度的议案》。

Table with 2 columns: 股东类型 (Shareholder Type) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

五、其他事项
(一) 会议记录
(二) 会议决议

Table with 2 columns: 股东类型 (Shareholder Type) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

中国海洋石油有限公司关于召开 2022年度股东大会的通知

本公司董事会及全体董事保证公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

Table with 2 columns: 股东类型 (Shareholder Type) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

一、会议基本情况
(一) 会议名称及届次
(二) 会议日期、时间、地点

Table with 2 columns: 股东类型 (Shareholder Type) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

二、会议出席情况
(一) 出席本次会议的股东及持股比例
(二) 出席本次会议的股东及持股比例

Table with 2 columns: 股东类型 (Shareholder Type) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

三、会议审议事项
(一) 审议《关于修改公司章程的议案》
(二) 审议《关于修改公司内部控制制度的议案》

Table with 2 columns: 股东类型 (Shareholder Type) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

四、会议结论
本次会议审议通过了《关于修改公司章程的议案》、《关于修改公司内部控制制度的议案》。

Table with 2 columns: 股东类型 (Shareholder Type) and 事项 (Item). Contains detailed tracking reports for various aspects of the company's operations and financials.

五、其他事项
(一) 会议记录
(二) 会议决议